

23 March 2026

23 مارس 2026

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Notification of Change in
Ownership of Borouge PLC (the
"Company")**

الموضوع: إشعار بشأن تغيير في ملكية شركة بروج بي إل
سي (الشركة)

We refer to the above matter, further to the Company's previous communications on this matter, and write to inform you that Borouge Group International AG has completed the acquisition of (i) Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC) P.J.S.C.'s stake, representing 54% of the Company's share capital; and (ii) Borealis Middle East Holding GmbH's stake, representing 36% of the Company's share capital, in each case after fulfilling the necessary legal and regulatory conditions. Consequently, Borouge Group International AG has become the major shareholder in the Company, with an ownership percentage of 90% of the Company's share capital.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحات الشركة السابقة بخصوص هذا الموضوع، فإننا نفيدكم بأن شركة بروج جروب إنترناشيونال إيه جي قد أتمت الاستحواذ على (أ) حصة شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك) ش.م.ع وتمثل نسبة 54% من رأس مال الشركة، و(ب) حصة شركة بورياليس ميدل ايست هولدينغ جي إم بي إتش وتمثل نسبة 36% من رأس مال الشركة، وذلك في كل حالة، بعد أن تم استفتاء كافة الشروط القانونية والتنظيمية المعنية. وعليه أصبحت شركة بروج جروب إنترناشيونال إيه جي المساهم الرئيسي في الشركة بنسبة ملكية تبلغ 90% من رأس مال الشركة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Hazeem Sultan Al Suwaidi / هزيم سلطان السويدي
Chief Executive Officer / الرئيس التنفيذي

Copy to: Capital Market Authority (CMA)

نسخة إلى: السادة/هيئة سوق المال المحترمين